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RADA GMINY SECEMIN 

       29-145 Secemin 

    woj. Świętokrzyskie 

PROTOKÓŁ NR XXII/20 

z sesji Rady Gminy Secemin odbytej w dniu 30 grudnia 2020 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Seceminie w godzinach od 900  do1155. 

 

Sesji przewodniczył Pan Bogdan Wasik – Przewodniczący Rady Gminy. 

W sesji udział wzięli: Pan Tadeusz Piekarski – Wójt Gminy, Pani Edyta Wójcik - Skarbnik 

Gminy, Pani Justyna Łochowska-Kucharek - Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki 

Komunalnej, Pan Dominik Stawiarz– Sekretarz Gminy, Pan Zbigniew Matyśkiewicz – 

Przewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego oraz radni i sołtysi według załączonej listy 

obecności. 

 

Ustawowy skład Rady Gminy – 15 radnych. 

Radnych obecnych na sesji – 13 

Radni nieobecni : 

1. Łukasz Baran – nieobecność usprawiedliwiona 

2. Jerzy Stępniak - nieobecność usprawiedliwiona 

 

Porządek obrad sesji przesłany radnym: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XX i XXI sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami. 

5. Uchwalenie budżetu gminy Secemin na 2021 rok: 

- odczytanie projektu uchwały budżetowej; 

- przedstawienie opinii RIO w Kielcach; 

- przedstawienie opinii stałych komisji Rady Gminy; 

- stanowisko Wójta w sprawie opinii i złożonych wniosków; 

- dyskusja nad projektem budżetu; 

- głosowanie projektu uchwały budżetowej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata  

2021-2026. 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2026; 

- zmian budżetu gminy Secemin na 2020 rok; 

- wyboru metody ustalenia opłaty oraz stawek opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne  

w kompostowniku przydomowym; 
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- wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości zamieszkałej; 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie XXII sesji Rady Gminy Secemin. 

Streszczenie przebiegu obrad: 

Ad. 1.  

Przewodniczący Rady Gminy Secemin – Bogdan Wasik otworzył XXII sesję Rady 

Gminy Secemin. Przywitał radnych, sołtysów, Pana Wójta oraz pracowników Urzędu Gminy. 

Na podstawie logowań oraz listy obecności stwierdził, że na sesji jest obecnych 13 radnych, 

jest spełnione kworum i sesja jest prawomocna.  

Ad. 2.  

 W punkcie tym Przewodniczący przedstawił porządek obrad przesłany radnym. Pan 

Wójt poprosił o wprowadzenie zmian do porządku obrad, a mianowicie rozpatrzenie i podjęcie 

uchwał w sprawie: 

- rozpatrzenia petycji z dnia 14 grudnia 2020 r.; 

- przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach skargi Prokuratora 

Rejonowego we Włoszczowie wraz z odpowiedzią na skargę; 

- przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach skargi Prokuratora 

Rejonowego we Włoszczowie wraz z odpowiedzią na skargę; 

- przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Secemin z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2021 roku; 

- aktualizacji i przyjęcia „Aneksu nr 1 do Planu Gospodarki Niskoemisyjnej Gminy Secemin”; 

- przyjęcia aneksu nr 1 do „Programu Rewitalizacji Gminy Secemin na lata 2016-2023”; 

- udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego; 

- określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych  

od właścicieli nieruchomości niezamieszkałych i w zakresie opróżnienia zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych od właścicieli nieruchomości. 

Pan Przewodniczący zaproponował, aby zmiany wniesione przez Pana Wójta umieścić  

w punkcie 7 porządku obrad, następnie poprosił o jego przegłosowanie.  

Porządek obrad po  wprowadzeniu zmian przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XX i XXI sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami. 

5. Uchwalenie budżetu gminy Secemin na 2021 rok: 

- odczytanie projektu uchwały budżetowej; 

- przedstawienie opinii RIO w Kielcach; 

- przedstawienie opinii stałych komisji Rady Gminy; 

- stanowisko Wójta w sprawie opinii i złożonych wniosków; 

- dyskusja nad projektem budżetu; 
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- głosowanie projektu uchwały budżetowej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2026. 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2026; 

- zmian budżetu gminy Secemin na 2020 rok; 

- wyboru metody ustalenia opłaty oraz stawek opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym; 

- wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości zamieszkałej; 

- rozpatrzenia petycji z dnia 14 grudnia 2020 r.; 

- przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach skargi Prokuratora 

Rejonowego we Włoszczowie wraz z odpowiedzią na skargę; 

- przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach skargi  

Prokuratora Rejonowego we Włoszczowie wraz z odpowiedzią na skargę; 

- przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Secemin z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  

w 2021 roku; 

- aktualizacji i przyjęcia „Aneksu nr 1 do Planu Gospodarki Niskoemisyjnej Gminy 

Secemin”; 

- przyjęcia aneksu nr 1 do „Programu Rewitalizacji Gminy Secemin na lata 2016-2023”; 

- udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego; 

- określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych  

od właścicieli nieruchomości niezamieszkałych i w zakresie opróżnienia zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych od właścicieli nieruchomości. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie XXII sesji Rady Gminy Secemin. 

„Za” przyjęciem porządku obrad głosowali wszyscy radni obecni na posiedzeniu. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 3. 

 W punkcie tym Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z XX sesji Rady 

Gminy Secemin. Uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania.  

„Za” przyjęciem porządku obrad głosowali wszyscy radni obecni na posiedzeniu. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Do protokołu z XXI sesji Rady Gminy Secemin również nie wniesiono uwag. 

Przystąpiono do glosowania. 

„Za” przyjęciem porządku obrad głosowali wszyscy radni obecni na posiedzeniu. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad.4. 

 Następnie Pan Wójt przedstawił informacje z działalności w okresie między sesjami,  

a mianowicie: 

- 14.10.2020 r. – odbył się odbiór wyremontowanych dwóch odcinków dróg powiatowych: 

w miejscowości Kuczków o długości 455 metrów bieżących oraz pomiędzy Czaryżem 

a Bałkowem 480 metrów bieżących. W odbiorze udział wzięli : Starosta Włoszczowski, 

Wicestarosta Włoszczowski, Przewodniczący i Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

Włoszczowskiego, radny gminy, przedstawiciel wykonawcy oraz Zarządu Dróg Powiatowych. 

Pan Wójt podkreślił, że są to jedyne wyremontowane dwa odcinki dróg jakie powiat wykonał 

na terenie gminy Secemin przez okres dwóch lat. Łączna wartość inwestycji to 300 tysięcy zł, 

natomiast dofinansowanie Gminy Secemin wyniosło 50 tysięcy zł; 

- 15.10.2020 r. – Pan Wójt spotkał się z dyrektorami jednostek oświatowych gminy w temacie 

określenia i uściślenia zasad funkcjonowania tych placówek w warunkach pandemii; 

- 21.10.2020 r. – otrzymano z włoszczowskiego Sanepidu informacje o pozytywnym wyniku 

przeprowadzonego badania w kierunku Covid- 19 jednego z pracowników Urzędu Gminy, co 

spowodowało obowiązkową kwarantannę pracowników Referatu Inwestycji i Gospodarki 

Komunalnej oraz Pana Wójta. W sposób istotny zakłóciło to realizację zadań związanych z tym 

referatem; 

- 22.10.2020 r. – Doraźna Komisja Przetargowa dokonała otwarcia ofert na budowę dróg 

gminnych. Przetarg wyłonił wykonawcę – Przedsiębiorstwo Robót Drogowo-Mostowych  

z Myszkowa. Oferty przetargowe na poszczególne odcinki dróg wyglądały następująco: 

- Psary 90 mb – 32 877,00 zł brutto, 

- Ropocice 170 mb – 67 378,00 zł brutto, 

- Secemin 230 mb – 83 743,00 zł brutto, 

- Wola Czaryska 190 mb – 61 944,00 zł brutto, 

- Wolica 155 mb – 55 539,00 zł brutto. 

Całkowita wartość w/w inwestycji wyniosła 301 484,00 zł i sfinansowana została w całości  

z budżetu Gminy Secemin. Odbiór techniczny zadania nastąpił 9 grudnia 2020 r.  

- 04.11.2020. r. – został złożony wniosek do Urzędu Marszałkowskiego w Kielcach na 

dofinansowanie termomodernizacji obiektów użyteczności publicznej. Wniosek dotyczy  

pięciu remizo–świetlic  w miejscowościach Bichniów, Brzozowa, Czaryż, Kuczków oraz 

Wałkonowy Dolne. Wniosek opiewa na kwotę: 2 819 573,00 zł z czego dofinansowanie będzie 

wynosiło 85 %. Urząd Marszałkowski przeznaczył na Program Termomodernizacji Budynków 

Użyteczności Publicznej kwotę zaledwie 20 milionów zł, ale Gmina Secemin podjęła próbę 

pozyskania takiego dofinansowania.; 

- 11.11.2020 r. odbyła się skromna uroczystość z okazji Święta Niepodległości. Uroczystość 

rozpoczęła się mszą świętą w intencji Ojczyzny, po której przedstawiciele samorządu gminy 

oraz pracownicy Urzędu Gminy złożyli wiązanki kwiatów i zapalili znicze pod pomnikiem 

obok budynku Urzędu Gminy w Seceminie. Wiązanki złożyli tez przedstawiciele 
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Stowarzyszenia Rozwoju Gminy Secemin, Rady Powiatu Włoszczowskiego, Zespołów 

Ludowych oraz druhowie Szczekocińsko – Włoszczowskiej Chorągwi Harcerskiej; 

- 13.11.2020 r. – Pan Wójt uczestniczył w telekonferencji z Dyrektorem Lokalnej Grupy 

Działania Region Włoszczowski, wójtami gmin powiatu włoszczowskiego i jędrzejowskiego 

oraz starosty włoszczowskiego w temacie strategii rozwoju województwa świętokrzyskiego do 

roku 2030+. 

Również w tym dniu rozstrzygnięto przetarg na odbiór odpadów komunalnych na rok 2021. 

Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma PAVER z Kuzek koło Włoszczowy na kwotę 718 265,00 

zł brutto. Pan Wójt przypomniał, że ta sama firma 6 lat temu wygrała przetarg na odbiór 

odpadów komunalnych w naszej gminie na kwotę poniżej 400 tysięcy zł na dwa lata, czyli 

poniżej 200 tysięcy zł na rok. Wyjaśnia to wzrost stawek za odbiór odpadów komunalnych dla 

mieszkańców. Umowę z firmą PAVER podpisano 7 grudnia 2020 r.; 

- 16.11.2020 r. odbyło się przekazanie placu budowy wodociągu Brzozowa-Pniaki. Przetarg na 

wykonanie tej inwestycji o długości 1735 metrów wygrała Firma EKOKANWOD z Nowego 

Korczyna kwotą 248 000,00 zł. Wartość kosztorysowa tego zadania opiewała na kwotę 

480 000,00 zł. 

- 18.11.2020 r. miało miejsce spotkanie z projektantem wodociągu w Żelisławicach, na którym 

omówiono zakres oraz uwarunkowania techniczne tej inwestycji.  

W tym też dniu odbyło się spotkanie z kierownikiem budowy oraz inspektorem nadzoru 

wodociągu w Pniakach, w temacie zmian, które należało wprowadzić do realizacji sieci, ze 

względu na uwarunkowania terenu, uproszczenie przebiegu sieci, montaż dodatkowych 

zaworów dających możliwość podłączenia do sieci bez wyłączania zasilania całego wodociągu. 

- 23.11.2020 r. –  odbył się odbiór drogi gminnej – ul. Jędrzejowskiej. W odbiorze uczestniczyli 

przedstawiciele firmy DUKT – wykonawcy zadania, inspektor nadzoru oraz pracownicy 

Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej Urzędu Gminy. Całkowita wartość tej inwestycji 

to ponad 800 tysięcy zł, z czego wkład własny gminy Secemin wyniósł 276 358,00 zł  

a 531 884,00 zł stanowiło dofinansowanie pozyskane przez Gminę z Programu Funduszu Dróg 

Samorządowych. 

Tego dnia wyłoniono, w drodze zapytania ofertowego, wykonawcę na realizację zadania 

zagospodarowania terenu wokół budynku Ośrodka Zdrowia. Złożone zostały dwie oferty. 

Najkorzystniejsza, na kwotę 65 805,00 zł brutto była oferta firmy OGROMAR- Marcin Jędras, 

z którą podpisano umowę na realizację zadania. Trzeciego grudnia 2020 r. odbyło się 

przekazanie terenu budowy. Wybudowane chodniki, parkingi będą służyć pacjentom 

przychodni lekarskiej, przychodni stomatologicznej oraz użytkownikom pomieszczeń tzw. 

„Starego Ośrodka Zdrowia”. Uporządkowany zostanie teren, który straszył swym wyglądem. 

- 26.11.2020 r. odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy m-Plan – Biuro Planowania 

Przestrzennego w temacie opracowywania zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego dla gminy Secemin. Wspólnie z pracownikiem Referatu 

Inwestycji i Gospodarki Komunalnej odpowiedzialnym za zagospodarowanie przestrzenne 

gminy Secemin omówione zostały tendencje oraz wnioski mieszkańców gminy w tym temacie 

oraz uwarunkowanie pozwalające na zmiany w Studium Uwarunkowań i kierunków 
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zagospodarowania Przestrzennego i później w Miejscowym Planie Zagospodarowania 

Przestrzennego. 

- 03.12.2020 r. w Urzędzie Gminy Secemin odbyło się spotkanie z dyrektorem 

Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich oraz kierownikiem odcinków dróg 795 i 786 

biegnących przez teren naszej gminy. Omówiono zakres współpracy pomiędzy Gminą 

Secemin, a Świętokrzyskim Zarządem Dróg Wojewódzkich w temacie realizacji inwestycji 

drogowych. Omówiono min. tematy wyregulowania studzienek kanalizacyjnych w pasie 

drogowym oraz dofinansowania dokumentacji projektowej przebudowy drogi wojewódzkiej  

nr 795 w miejscowości Psary. 

Tego dnia w Urzędzie Gminy Włoszczowa odbyło się zebranie przedstawicieli Związku Gmin 

Ziemi Włoszczowskiej. Z tego związku wystąpiła Gmina Krasocin. 

Również w tym dniu we Włoszczowskim Zakładzie Wodociągów i Kanalizacji ustalono 

warunki techniczne dla wodociągu w Żelisławicach. Ze względu na pozytywną oceny jakości 

wykonywanych prac przy budowie wodociągu w Pniakach przez firmę EKOKANWOD 

zdecydowano na powierzenie budowy krótkiego odcinka wodociągu w Żelisławicach tej firmie. 

Firma EKOKANWOD dysponuje urządzeniami do przewiertu sterowanego, co ogranicza do 

minimum ilość wykopów. 

- 04.12.2020 r. – odbyło się spotkwnie z architektem z biura projektowego APB Architektura-

Projekt-Budowa w temacie przygotowania dokumentacji projektowej na zagospodarowanie 

terenu wokół pomnika usytułowanego obok budynku mieszczącego Urząd Gminy  

w Seceminie. We współpracy ze Stowarzyszeniem „Spinacz” czynione są starania o pozyskanie 

dofinansowania tej inwestycji z LGD Region Włoszczowski na kwotę około 50 tysięcy zł. 

- 07.12.2020 r.  została podpisana umowa z P.P.H.U MAD-COMPUTER z Koniecpola na 

budowę instalacji fotowoltaicznej na działce gminnej usytuowanej od strony południowej 

Przedszkola Publicznego w Seceminie. Firma ta została wyłoniona w wyniku zapytania 

ofertowego spośród trzech firm, które złożyły ofertę na wykonanie tej inwestycji. Firma 

P.P.H.U MAD-COMPUTER za kwotę 128 tysięcy zł brutto ma wybudować instalację 

fotowoltaiczną o mocy 33 kW z możliwością rozbudowy do 40 kW. Koszty tej inwestycji 

powinny się zwrócić w przeciągu 2-3 lat. Budowę instalacji rozpoczęto 9 grudnia 2020 r. 

Gwarancja na całą instalacje ma wynosić 10 lat. 

- 08.12.2020 r. rozpoczęto budowę wodociągu w Żelisławicach. 

- 09.12.2020 r. odbył się odbiór wyremontowanych odcinków dróg w miejscowościach: Psary, 

Ropocice, Secemin, Wola Czaryska i Wola Wolica. 

W tym samym dniu został podłączony do sieci biegnącej przez Brzozową nowo wybudowany 

odcinek wodociągu dla miejscowości Pniaki. 

- 14.12.2020 r. w biurze LGD Region Włoszczowski Pan Wójt spotkał się z pracownikami tego 

biura w celu omówienia wymogów jakie musi spełniać wniosek Stowarzyszenia „Spinacz”, 

dotyczący zagospodarowania terenu wokół pomnika. Ten temat został również omówiony  

z kierownikiem Wydziału Budownictwa Starostwa Powiatowego we Włoszczowie. 

- 16.12.2020 r. odbyła się wideokonferencja w temacie Pracowniczych Planów Kapitałowych, 

z udziałem Pana Wójta kierowników jednostek organizacyjnych naszej gminy, tj. szkół, 



7 
 

przedszkola, GOPS, Biblioteki oraz Urzędziu Gminy Secemin. Temat PPK koordynuje  

i prowadzi Sekretarz Gminy. 

- 17.12.2-2020 r. – odbyło się posiedzenie Zarządu Gminnego OSP. Rozpoczął się również 

montaż ogrodzenia działki przeznaczonej pod instalację fotowoltaiczną oraz wymianę 

ogrodzenia pomiędzy Ośrodkiem Zdrowia a Domem Nauczyciela. 

Tego samego dnia podpisany został protokół zakończenia budowy i odbioru wodociągu  

w Pniakach. Siec ta spełnia wymogi techniczne (próba ciśnieniowa) jak i sanitarne (pozytywna 

ocena wody przez SANEPID). 

- 22.12.2020 r. odbyło się spotkanie z projektantem sieci wodociągowej i kanalizacyjnej  

w Seceminie, której wybudowanie umożliwi podłączenie do niej działek usytuowanych za 

Przedszkolem. Wnoszą o to właściciele działek. Wybudowanie tych sieci podniesie też wartość 

działek gminnych, które będą wystawione do sprzedaży po uaktualnieniu wyceny.  

W tym samym dniu podpisana została umowa z P.P.H.U MAD-COMPUTER na wykonanie 

zadania pod nazwą „Doposażenie bazy dydaktycznej w placówkach oświatowych Gminy 

Secemin”. Na wykonanie tego zadania wpłynęła jedna oferta o wartości 59 732 zł. Jest to 

zadanie, które wchodzi w zakres projektu pod nazwą: „Budowa boiska wielofunkcyjnego przy 

Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Żelisławicach i doposażenie placówek oświatowych 

Gminy Secemin”. Z tego zadania zostaną zakupione miedzy innymi: tablety, mikroskopy, 

drukarki 3D, skrzynki do doświadczeń przyrodniczych i matematycznych, modele narządów 

człowieka, zestawy do demonstracji przewodnictwa cieplnego itp.  

Po rozmowach z przedstawicielami Urzędu Marszałkowskiego w dniu 29.12.2020 r. Gmina 

Secemin będzie się starać dodatkowo o zakup tablic multimedialnych oraz częściowego 

ogrodzenia działki na której mieści się Zespół Szkolno-Przedszkolny w Żelisławicach. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Ad. 5.  

 W punkcie tym przystąpiono do uchwalania budżetu na 2021 rok. 

Głos zabrała Pani Skarbnik, która wyjaśniła, że do projektu uchwały budżetowej na 2021 rok, 

którą omawiała na posiedzeniach komisji stałych Rady Gminy Secemin zostały wprowadzone 

trzy zmiany: zmniejszono wydatki na gospodarowanie odpadami o kwotę 85 700 zł, w uchwale 

budżetowej dodano paragraf 15 w związku z możliwością realizowania przez stowarzyszenia 

gminne wniosków. Paragraf ten umożliwi udzielanie pożyczek stowarzyszeniom z budżetu 

gminy. Przeniesiono także środki z rozbudowy kanalizacji z miejscowości Secemin na zakup 

samochodu strażackiego dla OSP Żelisławice. 

Następnie Pani Skarbnik odczytała projekt uchwały budżetowej na 2021 rok wraz  

z uzasadnieniem oraz Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej. Regionalna Izba 

Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetowej Gminy Secemin na  

2021 rok. 

Przystąpiono do przedstawiania opinii stałych komisji Rady Gminy na temat projektu budżetu 

gminy Secemin na 2021 r. 
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Jako pierwszy głos zabrał Pan Edmund Nowak – Przewodniczący Komisji Finansów  

i Infrastruktury i powiedział, że w/w komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Gminy 

Secemin na 2021 rok. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pan  Grzegorz Zalas powiedział, że 

pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Gminy Secemin na 2021 rok. 

Pan Andrzej Rajca powiedział, że Komisja Rozwoju, Bezpieczeństwa i Spraw Komunalnych 

pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Gminy Secemin na 2021 rok. 

Pan Dariusz Grzesik również zgłosił w imieniu Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Gminy Secemin na 2021 rok. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – Pan Tadeusz Pudło powiedział, że 

pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Gminy Secemin na 2021 rok. 

Następnie głos zabrała Pani Ewa Lis – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Promocji Gminy, 

Kultury, Sportu, Spraw Społecznych i Zdrowia, która powiedziała, iż  Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt budżetu Gminy Secemin na 2021 rok. 

Pan Przewodniczący podziękował Komisjom za pozytywne przyjęcie budżetu na 2021 rok  

i oddał głos Panu Wójtowi. 

Pan Wójt podziękował radnym za pozytywne przyjęcie projektu budżetu gminy Secemin na 

2021 r. Złożył też podziękowania na ręce Pani Skarbnik za opracowanie projektu budżetu,  

który w obecnych warunkach pandemii trudno było przygotować, ze względu na wiele 

niewiadomych. Jednak budżet na 2021 rok jest w jego ocenie elastyczny i dobrze 

skonstruowany. 

O godzinie 1000 do obecnych na posiedzeniu dołączył Pan Zbigniew Matyśkiewicz – 

Przewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego. 

Pan Przewodniczący przywitał przybyłego gościa, a następnie przystąpiono do dyskusji.  

Pan B. Wasik zapytał czy radni mają jakieś pytania, wnioski do projektu uchwały budżetowej.  

Radni nie wnieśli uwag. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Secemin na 2021 rok. 

„Za” przyjęciem  uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Secemin na 2021 rok 

głosowało 13 radnych. 

„Przeciw” – 0 głosów  

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta, a następnie podziękował  

i pogratulował Pani Skarbnik za przygotowanie projektu budżetu Gminy Secemin na 2021 rok. 

Uchwała Nr XXII/172/20 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Secemin na 2021 rok stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad. 6. 
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W punkcie tym przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2026.  

Pani Skarbnik odczytała projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

na lata 2021-2026 wraz pozytywną opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat w/w 

uchwały. 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na 

lata 2021-2026 nie zgłoszono.  

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem  uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata  

2021-2026 głosowało 13 radnych. 

„Przeciw” – 0 głosów  

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak Uchwała 

Nr XXII/173/20 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2026. 

Ad. 7. 

 W dalszej części posiedzenia przystąpiono do rozpatrzenia i podjęcia uchwały  

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2026.  

Pani Skarbnik wyjaśniła, iż uchwała ta dotyczy zmian wprowadzonych Zarządzeniami Wójta 

Gminy Secemin w okresie miedzy sesjami i ma charakter czysto porządkujący, a następnie 

poprosiła o podjęcie uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata  

2020-2026 głosowało 13 radnych. 

„Przeciw” – 0 głosów  

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak Uchwała 

Nr XXII/174/20 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata  

2020-2026. 

Ponownie głos zabrała Pani Skarbnik, która wyjaśniła, że w projekcie uchwały w sprawie zmian 

budżetu Gminy Secemin na 2020 rok zmieniono limity wydatków na wieloletnie 

przedsięwzięcia. Uchwała ta również ma charakter porządkujący.  

Pytań nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały sprawie zmian budżetu Gminy Secemin na 2020 rok głosowało  

13 radnych. 

„Przeciw” – 0 głosów  
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„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak Uchwała 

Nr XXII/175/20 sprawie zmian budżetu Gminy Secemin na 2020 rok. 

Głos odnośnie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty oraz stawek opłat 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi i zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne  

w kompostowniku przydomowym zabrała Pani Justyna Łochowska-Kucharek.  

Pani Kierownik wyjaśniła, że nie zmieniła się metoda ustalenia opłaty, natomiast zmieniła się 

stawka za odbiór odpadów komunalnych. Od nowego roku będzie wynosiła 18 zł od 

mieszkańca, który nie posiada kompostownika oraz 16,50 zł od mieszkańca, który posiada 

kompostownik. Ponadto kwota za odbiór odpadów zmieszanych od mieszkańców, którzy nie 

segregują odpadów, choć są do tego zobligowani ustawowo będzie wynosiła 36 zł od 

mieszkańca. Wzrost stawek za odbiór odpadów komunalnych od mieszkańców jest 

spowodowany rokrocznym wzrostem kosztów ponoszonych przez firmę odbierająca odpady. 

Stawki na mieszkańca zostały obliczone w oparciu o koszty funkcjonowania systemu. Na 

obecną chwilę odpady komunalne są odbierane od 4045 mieszkańców.  

Pan A. Rajca pytał co jest powodem wzrostu opłat, a także o doprecyzowanie ile będzie opłaty 

od mieszkańca 18 zł czy 16,50 zł 

Pani Kierownik jeszcze raz omówiła stawki opłat, które będą pobierane od mieszkańców  

i zasady wystawiania śmieci segregowanych, a następnie wyjaśniła, iż przyczyny wzrostu opłat 

za odbiór odpadów komunalnych są różne, min.: wzrost opłat na składowiskach, liczba 

zadeklarowanych osób, które nie posiadają kompostownika, wzrost płacy minimalnej, zmiana 

ustawy, która nakłada obowiązek częstszego odbioru odpadów komunalnych.  

 

Pan D. Grzesik pytał czy nie można by było wyłączyć odbioru popiołu od mieszkańców, aby 

zmniejszyć tonaż odbieranych odpadów. Poddał propozycje, aby mieszkańcy składowali popiół 

na działkach i wykorzystywali go np. do wyrównywania powierzchni dróg polnych. 

Pani J. Łochowska-Kucharek wyjaśniła, że popiół jest odpadem komunalnym i musi być 

odebrany. W tej sprawie musiałyby być przeprowadzone konsultacje społeczne. 

Pan A. Rajca pytał, czy przez firmę zbierającą odpady komunalne pochodzące z gospodarstw 

domowych będą odbierane folie rolnicze pochodzące z gospodarstw rolnych. 

Pani Kierownik wyjaśniła, że tego typu odpady nie będą odbierane, gdyż nie pochodzą  

z gospodarstwa domowego, lecz z gospodarstwa rolnego. Rolnicy muszą indywidualnie z firmą 

rozmawiać w sprawie odbioru folii rolniczych. 

Pan T. Pudło odniósł się do propozycji przeprowadzenia konsultacji społecznych w sprawie 

odbioru popiołu od mieszkańców. Zauważył, że może należałoby je przeprowadzić, gdyż na 

terenie gminy są mieszkańcy, którzy mają zamontowane pompy ciepła i nie wytwarzają 

odpadów w postaci popiołu, to dlaczego mają płacić za jego odbiór. Pytał też w jaki sposób 

będą nakładane kary na mieszkańców, którzy nie segregują śmieci.  

Pani Kierownik wyjaśniła, że będą przeprowadzane kontrole przy odbiorze śmieci, podczas 

których pracownicy urzędu, będą sporządzali dokumentacje w postaci protokołu, zdjęć,  

a następnie będzie wszczynane postępowanie administracyjne i wydawane będą decyzje w tej 

sprawie.. W przypadku, gdy śmieci nie będą segregowane to zostanie nałożona kara, przez 
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pracownika urzędu. Istnieje możliwość odwołania się od decyzji do Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego. 

Pan Wójt odniósł się do wypowiedzi Pana D. Grzesika i wyjaśnił, że popiół jest odpadem, który 

nie jest obojętny dla środowiska, gdyż zawiera szkodliwe związki chemiczne. Podkreślił, że na 

podstawie przeprowadzonych obserwacji odbiór popiołu nie ma zbyt istotnego wpływu na 

tonaż odpadów, jeżeli chodzi o miesiące letnie i zimowe. Temat była analizowany i nie ma 

istotnych różnic w tonażu w miesiącach kiedy popiół jest odbierany w minimalnych ilościach. 

Odniósł się też do wzrostu opłat za odbiór odpadów komunalnych, który wiąże się min. ze 

wzrostem opłat marszałkowskich, które są pobierane na wysypiskach śmieci i obecnie stanowią 

kilkaset zł od tony.  

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania.  

„Za” przyjęciem uchwały sprawie wyboru metody ustalenia opłaty oraz stawek opłat  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi i zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne  

w kompostowniku przydomowym głosowało 13 radnych. 

„Przeciw” – 0 głosów  

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak  

Uchwała Nr XXII/176/20 sprawie wyboru metody ustalenia opłaty oraz stawek opłat  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi i zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne  

w kompostowniku przydomowym. 

Przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości 

zamieszkałej.  

Głos w tej sprawie zabrała pani Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej, która 

wyjaśniła, że w związku ze zmianą ustawy usunięto informację o selektywnym bądź nie 

selektywnym odbiorze odpadów, natomiast we wzorze deklaracji dodana została pozycja  

o sposobie selektywnego zbierania odpadów z kompostownikiem, bądź bez kompostownika. 

Dodano także punkt o osobach zamieszkałych dane gospodarstwo domowe.  

Pan Przewodniczący pytał, czy każdy będzie musiał składać na nowo deklaracje. 

Pani Kierownik odpowiedziała, że nie każdy musi zmieniać deklaracje. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania.  

„Za” przyjęciem uchwały sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości zamieszkałej głosowało  

13 radnych. 

„Przeciw” – 0 głosów  
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„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak  

Uchwała Nr XXII/177/20 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości zamieszkałej. 

Następnie Pan Przewodniczący ogłosił 15 minut przerwy w obradach. 

Obrady zostały wznowione o godzinie 1045. 

Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia  

14 grudnia 2020 r. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pan Grzegorz Zalas przedstawił projekt 

w/w uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Pytań do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 14 grudnia 2020 r. głosowało  

13 radnych. 

„Przeciw” – 0 głosów  

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak  

Uchwała Nr XXII/178/20 w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 14 grudnia 2020 r. 

W dalszej części posiedzenia Pan Sekretarz przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania 

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach skargi Prokuratora Rejonowego we 

Włoszczowie wraz z odpowiedzią na skargę. Wyjaśnił, ze skarga dotyczy Uchwały  

Nr XVIII/125/16 z dnia 28 września 2016 roku w sprawie określenia zasad przystanków 

komunikacyjnych, warunków i zasad korzystania oraz stawki opłaty za korzystania  

z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest Gmina 

Secemin. Prokurator w skardze zarzuca Gminie Secemin, że nie dokonała gradacji opłat 

ponoszonych przez firmy, które korzystają z przystanków autobusowych. Pan Sekretarz 

odczytał projekt uchwały wraz z odpowiedzią na skargę. Zaznaczył, iż opłata jest jednakowa 

dla wszystkich firm, min. ze względu na ponoszone koszty związane ze sprzątaniem 

przystanków.  

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  

w Kielcach skargi Prokuratora Rejonowego we Włoszczowie wraz z odpowiedzią na skargę 

głosowało 13 radnych. 

„Przeciw” – 0 głosów  

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak  

Uchwała Nr XXII/179/20 w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Kielcach skargi Prokuratora Rejonowego we Włoszczowie wraz z odpowiedzią na skargę. 
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Następnie Pan Sekretarz przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach skargi Prokuratora Rejonowego we 

Włoszczowie wraz z odpowiedzią na skargę. Wyjaśnił, że jest to kolejna skarga, która dotyczy 

Uchwały Nr XVI/112/16 z dnia 22 czerwca 2016 roku w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Secemin. Zaznaczył, że uchwała ta była już 

procedowana przez Wojewódzki Sąd Administracyjny w Kielcach. Obecnie została uchylona 

 i nie funkcjonuje na terenie Gminy Secemin. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  

w Kielcach skargi Prokuratora Rejonowego we Włoszczowie wraz z odpowiedzią na skargę 

głosowało 13 radnych. 

„Przeciw” – 0 głosów  

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak  

Uchwała Nr XXII/180/20 w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Kielcach skargi Prokuratora Rejonowego we Włoszczowie wraz z odpowiedzią na skargę. 

Pan Przewodniczący po podjęciu tej uchwały podzielił się konkluzją, iż poważne sprawy 

zgłaszane przez Gminę w 2016 r. Prokuratorowi, takie jak grabież piasku i zaginięcie drewna 

pochodzącego z wycinki drzew przy drodze wojewódzkiej zostały przez Prokuraturę 

zlekceważone. Natomiast Prokurator zajmuje się drobnymi sprawami jak opłata w kwocie 

5 groszy. Pan Przewodniczący podkreślił, że wydaje mu się, iż jest to nielogiczne. 

Przystąpiono do rozpatrywania kolejnej uchwały. 

Ponownie głos zabrał Pan Sekretarz, który odniósł się do projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

Rocznego programu współpracy Gminy Secemin z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2021 roku. Wyjaśnił, iż 

uchwała w tej sprawie była podejmowana na ostatniej sesji. Organ nadzoru dopatrzył się braku 

odpowiednich zapisów w treści uchwały, dlatego też w projekcie uchwały zmieniono paragraf 

4, który wskazuje iż uchwała podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Świętokrzyskiego i wchodzi w życie po 14 dniach od opublikowania w Dzienniku Urzędowym. 

Pozostałe treści uchwały nie zostały zmienione. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Secemin 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w 2021 roku głosowało 13 radnych. 

„Przeciw” – 0 głosów  

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak  

Uchwała Nr XXII/181/20 w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy 
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Secemin z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w 2021 roku. 

W dalszej kolejności rozpatrzono projekt uchwały w sprawie aktualizacji i przyjęcia „Aneksu 

nr 1 do Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Secemin”. Głos zabrała Pani Justyna 

Łochowska-Kucharek, która wyjaśniła, iż podjęcie tej uchwały jest konieczne ze względu na 

pojawiającą się możliwość pozyskania dofinansowania na termomodernizację budynków 

użyteczności publicznej –  wybranych remiz OSP i świetlic z terenu Gminy Secemin. Należało 

wprowadzić to zadanie do Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Secemin poprzez 

podjęcie w/w uchwały. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały sprawie aktualizacji i przyjęcia „Aneksu nr 1 do Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Gminy Secemin” głosowało 13 radnych. 

„Przeciw” – 0 głosów  

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak  

Uchwała Nr XXII/182/20 w sprawie aktualizacji i przyjęcia „Aneksu nr 1 do Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Gminy Secemin”. 

Ponownie głos zabrała Pani J. Łochowska-Kucharek i wyjaśniła, iż podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia aneksu nr 1 do „Programu Rewitalizacji Gminy Secemin na lata 2016-2023” pozwoli 

na uzyskanie lepszej punktacji na liście rankingowej w związku z pozyskaniem środków na 

termomodernizację wymienionych wcześniej budynków użyteczności publicznej. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały sprawie przyjęcia aneksu nr 1 do „Programu Rewitalizacji Gminy 

Secemin na lata 2016-2023” głosowało 13 radnych. 

„Przeciw” – 0 głosów  

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak  

Uchwała Nr XXII/183/20 w sprawie przyjęcia aneksu nr 1 do „Programu Rewitalizacji Gminy 

Secemin na lata 2016-2023”. 

Następnie głos odnośnie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Województwa Świętokrzyskiego zabrała Pani Skarbnik, która wyjaśniła, iż podjęcie tej 

uchwały  „stawia kropkę nad „i””, aby Pan Wójt mógł przekazać środki na wykonanie 

dokumentacji projektowej na rozbudowę drogi wojewódzkiej w miejscowości Psary. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. 
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„Za” przyjęciem uchwały sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Świętokrzyskiego głosowało 13 radnych. 

„Przeciw” – 0 głosów  

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak  

Uchwała Nr XXII/184/20 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Świętokrzyskiego.  

Jako ostatni rozpatrzono projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości niezamieszkałych 

i w zakresie opróżnienia zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych od 

właścicieli nieruchomości. 

Głos w sprawie tej uchwały zabrała Pani J. Łochowska-Kucharek , która wyjaśniła, iż jest to 

uchwała aktualizująca ceny, na mocy której przedsiębiorcy odbierający nieczystości od 

mieszkańców Gnie mogą ustalić cen wyższych niż wskazanych w tej uchwale.  

 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości niezamieszkałych i w zakresie 

opróżnienia zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych od właścicieli 

nieruchomości głosowało 13 radnych. 

„Przeciw” – 0 głosów  

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak  

Uchwała Nr XXII/185/20 w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości niezamieszkałych i w zakresie 

opróżnienia zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych od właścicieli 

nieruchomości. 

Ad. 8. 

 W punkcie tym Pan Przewodniczący odczytał pismo od księdza Tadeusza Szlachty, 

który zawierał min. życzenia świąteczne i Noworoczne. Przekazał też informację na temat 

rekolekcji dla samorządowców, planowanych na dni 19-20 luty 2021 r. w Skorzeszycach,  

a następnie złożył wszystkim obecnym na sesji życzenia Noworoczne. 

Następnie głos zabrał Pan Z. Matyśkiewicz, który przeprosił za spóźnienie i podziękował za 

zaproszenie na sesję. Podkreślił, że jest to ważna, zamykająca rok sesja, na której przyjmowany 

jest budżet gminy na rok 2021. Pogratulował radnym jednomyślności i zgodnego przyjęcia 

budżetu, a następnie podzielił się informacjami z działalności Powiatu Włoszczowskiego  

w minionym roku.. Jednym z ważniejszych sukcesów działań władz powiatowych jest 

wybudowanie i oddanie w użytkowanie części obwodnicy Włoszczowy o długości 7,5 km, 

która ma za zadanie poprawienie komunikacji i wyprowadzenie części ruchu z miasta.  

Pan Przewodniczący Rady Powiatu wspomniał o wyremontowanym odcinku drogi 

wojewódzkiej nr 795 na odcinku Secemin-Psary i pochwalił podjęcie przez Radę Gminy 

Secemin uchwały udzielającej pomocy finansowej Województwu Świętokrzyskiemu  
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z przeznaczeniem na wykonanie dokumentacji projektowej na remont dalszego odcinka tej 

drogi w miejscowości Psary. Poinformował że do budżetu Urzędu Marszałkowskiego na  

2021 rok udało się wprowadzić remont odcinka tej drogi - od Celin do drogi w kierunku dawnej 

mleczarni w Psarach. Ważną inwestycją wykonaną w 2020 r. na terenie Powiatu jest 

wybudowanie ronda na skrzyżowaniu ulic Głowackiego, Sienkiewicza i Młynarskiej we 

Włoszczowie.  

Wracając do tematu budowy obwodnicy Włoszczowy Pan Przewodniczący podkreślił, że 

Powiat wystąpił o kontynuację tej ważnej inwestycji. Obecnie są czynione starania  

o pozyskanie środków na ten cel, które zadeklarował między innymi wizytujący Włoszczowę 

Prezydent RP Andrzej Duda. Ponadto planowane jest na rok 2021 przygotowanie dokumentacji 

projektowej, a w roku następnym wykonanie dalszej części obwodnicy. Zaplanowano też 

remont ul. Sienkiewicza we Włoszczowie  

Jeżeli chodzi o inwestycje powiatowe na terenie gminy Secemin to ze środków Powiatu 

Włoszczowskiego udrożniono przepust w miejscowości Wałkonowy Dolne, wykonano dwa 

odcinki dróg powiatowych w miejscowości Kuczków o długości 460 metrów oraz w Czaryżu. 

Inwestycje remontu obu odcinków dróg były dofinansowane w kwocie 50 tysięcy przez Gminę 

Secemin – zdaniem pana Przewodniczącego Rady Powiatu zbyt małej oraz w 20 % przez  

Lasy Państwowe. Dodatkowo został wykonany przepust na zakręcie przy siedzibie dawnego 

sołtysa w Kuczkowie. Pan Z. Matyśkiewicz poinformował ,ze Powiat Włoszczowski planuje 

przebudowę drogi powiatowej oraz budowę chodników i wjazdów na posesję w Kuczkowie od 

skrętu na Wolicę w kierunku dawnego PGR. Kwota wykonania dokumentacji to koszt  

k. 90 tysięcy zł. Zadaniem zaplanowanym do wykonania do połowy roku 2021 jest też remont 

odcinka drogi powiatowej biegnącej od miejscowości  Wałkonowy Górne w kierunku 

Krzepina. Pan Przewodniczący podkreślił, że ważne jest wykonanie brakujących odcinków 

dróg powiatowych na terenie gminy Secemin, min. w Woli Czaryskiej, w Krzepinie -  

w kierunku pomnika, ale na razie nie ma tych inwestycji ujętych w budżecie Powiatu 

Włoszczowskiego. Poruszył też temat utrzymania dróg i podkreślił, że Powiat jest 

przygotowany do zimowego odśnieżania i posypywania dróg. 

Następnie Pan Przewodniczący – Z. Matyśkiewicz omówił bardzo trudną sytuację ZOZ- u we 

Włoszczowie, który obecnie jest ustanowiony Decyzją Wojewody Świętokrzyskiego szpitalem 

jednoimiennym, a od 1 stycznia 2021r ma być szpitalem hybrydowym. W szpitalu trwają 

remonty, aby go dostosować do funkcjonowania w nowych warunkach. Podkreślił bardzo 

trudną sytuację finansową szpitala, który się nie bilansuje. Rokrocznie Powiat Włoszczowski 

dokłada duże kwoty do jego funkcjonowania. Bardzo dużą bolączką szpitala jest brak lekarzy  

i pielęgniarek. Trwają negocjacje z lekarzami, aby wzmocnić szpital w tej płaszczyźnie. Podjęta 

została uchwała, która gwarantuje każdemu studentowi 5 roku medycyny premię za podjęcie 

pracy w szpitalu Rejonowym we Włoszczowie. Analogiczna sytuacja jest w przypadku 

pielęgniarek. 

Pan Z. Matyśkiewicz poinformował o podjęciu przez Radę Powiatu, dzień wcześniej uchwale 

budżetowej powiatu Włoszczowskiego na rok 2021. Podkreślił, że nie było jednomyślności  

(12 radnych głosowało „za” przyjęciem uchwały, głosów „wstrzymujących się” było 5). 

Omówił też sytuację problematycznego przejazdu kolejowego w Kluczycach. Poprawiona 

została widoczność na tym przejeździe, ale problem nie jest do końca rozwiązany. Cały czas 

trwają w tym temacie rozmowy z PLK. Pan Przewodniczący Rady Powiatu poinformował  

o swoich działaniach, jako Nadleśniczy Nadleśnictwa Koniecpol, których efektem jest wsparcie 

jednostek OSP w Woli Kuczkowskiej, Seceminie i w Brzozowie poprzez zakup doposażenia  

w sprzęt tych jednostek. Powiat przekazał również środki dla gmin powiatu włoszczowskiego 

w ramach pomocy rzeczowej za warunki tzw. szczególne. Przekazano też kwotę ok. 10 tysięcy 

w ramach pomocy dla OSP Secemin o która wnioskował prezes tej jednostki. Kończąc swoją 
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wypowiedź, poprosił o kierowanie uwag , wniosków pisemnie do Powiatu, a następnie złożył 

wszystkim obecnym na posiedzeniu życzenia zdrowia oraz wszelkiej pomyślności na rok 2021.  

Pan E. Nowak wyraził prośbę od mieszkańców odnośnie możliwości wybudowania chodnika 

na drodze powiatowej łącznik ul. Jędrzejowskiej i ul. Czarnieckiego obok marketu „DINO”  

w Seceminie do skrętu w stronę Bichniowa. 

Pan Z. Matyśkiewicz zadeklarował podjęcie działań w tym temacie jeżeli nie w roku 2021 to 

w roku następnym. 

W dalszej części posiedzenia głos zabrał Pan Wójt, który odniósł się do wypowiedzi 

Przewodniczącego Rady Powiatu Włoszczowskiego. Podkreślił, że wyremontowane na terenie 

Gminy Secemin dwa odcinki dróg powiatowych o długości 460 metrów każdy to nie jest zbyt 

duży sukces zważywszy na inwestycje powiatowe w innych gminach Powiatu 

Włoszczowskiego. Pan Wójt odniósł się też do inwestycji przebudowy drogi wojewódzkiej  

nr 795 w Psarach i zapytał Pana Przewodniczącego Rady Powiatu – „Ile Powiat dołożył do tej 

inwestycji?”. Gmina Secemin wykupiła działkę przy skrzyżowaniu w tej miejscowości, aby 

poprawić widoczność i dołoży do wykonania dokumentacji na remont dalszego odcinka drogi 

w Psarach. Władze Powiatowe były na tej drodze, ale żadnych deklaracji wsparcia jej 

przebudowy nie złożono.  

Pan Wójt odniósł się ponownie do kwestii dofinansowania wspomnianego wcześniej remontu  

dróg powiatowych i podkreślił, że jego zdaniem dołożenie ok 17 % wartości inwestycji  

z budżetu Gminy Secemin to nie jest mało. Następnie zwrócił się do Pana Przewodniczącego 

Rady Powiatu z pytaniem „Ile, dużo bogatsza Gmina Krasocin dołożyła do remontu 

wiaduktów?”. 

Gmina Secemin zadeklarowała wsparcie remontu wiaduktu na drodze biegnącej w kierunku 

Bichniowa w kwocie: dwa razy po 124 tysiące zł. Zaznaczył, że Gmina Krasocin nie dołożyła 

nic do remontu wiaduktów, które leżą na drogach powiatowych. W tym roku miał się rozpocząć 

remont wiaduktu w Bichniowie, jednak jak wynika z informacji pozyskanych od mieszkańców 

żadne widoczne prace się tam nie odbywają. Pan Wójt podkreślił, ze kłopotliwe dla Powiatu 

jest wyremontowanie 700 metrowego odcinka drogi biegnącej od miejscowości Wałkonowy 

Górne do Krzepina w Gminie Secemin, jednak nie ma problemu z wyremontowaniem  

3,5 km odcinka drogi powiatowej w Gminie Kluczewsko. Pan Wójt odniósł się do remontu 

dróg powiatowy nie wnioskował o przesunięcie środków na remont odcinka tej drogi  

w kierunku pomnika. Pan Wójt podkreślił, że w jego opinii Pan Z. Matyśkiewicz jest bardziej 

przedstawicielem Powiatu niż Gminy Secemin. Podkreślił, iż o interesy Gminy Secemin 

zabiega tylko radny Paweł Strączyński, który złożył na sesji Powiatu wniosek o remont 

pozostałego 400 metrowego odcinka drogi w Krzepinie, ale został on odrzucony. Pan Wójt 

zaznaczył, że na następną sesję zaprosi radnego Strączyńskiego, żeby przedstawił swoja opinię. 

Następnie PaN Wójt pytał, dlaczego na otwarcie obwodnicy Włoszczowy nie zaproszonpo Pana 

A. Jarubasa, który mocno zabiegał o jej budowę.   

Odniósł się też do sytuacji szpitala, który jak wynika z jego informacji, pozyskanych od posła 

B Dorywalskiego jest zadłużony na kwotę 51 milionów złotych, więc znacznie więcej niż 

przedstawił w informacji Z. Matyśkieewicz. Zadziwiającego dla niego jest pozostawienie 

kwoty 9 milionów wolnych środków w budżecie Powiatu na 2021rok.  

Odniósł się też do wspomnianego przez radnego powiatowego dofinansowania przez Lasy 

Państwowe OSP z terenu Gminy Secemin. Jego zdaniem te kwoty nie były zbyt duże  

w porównaniu z środkami, które są przeznaczone przez Gminę Secemin na zakup samochodów 

strażackich w kwocie 300 tysięcy zł dla OSP Żelisławice oraz 50 tysięcy zł la OSPP Psary. 
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Pan Z. Matyśkiewicz wytłumaczył kwestię braku Pana A. Jarubasa na otwarciu obwodnicy tym, 

iż bardzo długo, bo 6 miesięcy trwało podpisywanie porozumienie na rozpoczęcie budowy 

obwodnicy Włoszczowy z byłym marszałkiem województwa. Odniósł się do trudnej 

współpracy z marszałkiem. Tłumaczył brak odpowiednich nakładów na Gminę Secemin trudną 

sytuacją Powiatu spowodowaną zadłużeniem szpitala, budową obwodnicy Włoszczowy oraz 

wymuszonymi remontami wiaduktów z terenu Powiatu Włoszczowskiego, które zagrażają 

bezpieczeństwu użytkowników linii kolejowych. Zarzucił też panu Wójtowi nie dotrzymanie 

deklaracji dofinansowania remontu drogi w Krzepinie, którego Powiat nie otrzymał. 

 

Pan Wójt wyjaśnił, że pismo w tej sprawie w tej sprawie, które byłoby podstawą przesunięcia 

środków na ten cel w budżecie Gminy Secemin przyszło zbyt późno kiedy został już  

przygotowany projekt budżetu na 2021 rok. Do powiatu została skierowana odpowiedź, że po 

przyjęciu budżetu można dokonać zmian i wprowadzić to zadanie, jednak potrzeba na to zgody 

Rady Gminy Secemin. Podkreślił, że jego zdaniem stan drogi w Woli Kuczkowskiej  

i Kuczkowie jest dobry i nie wymaga remontu. Są gorsze odcinki dróg np. w Wałkonowach, 

które należałoby wyremontować 

Z. Matyśkiewicz jeszcze raz podkreślił, że jeżeli Pan Wójt zadeklarował pomoc przy remoncie 

drogi w Krzepinie, to powinien obietnicy dotrzymać. Pismo z deklaracją pomocy z Gminy 

Secemin przyszło zbyt późno, kiedy już był przetarg rozstrzygnięty. 

Następnie głos zabrał Pan Przewodniczący B. Wasik, który poprosił o zakończenie dyskusji. 

Skwitował iż do takiej debaty potrzeba wszystkich trzech radnych powiatowych z naszego 

okręgu.  

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Ad. 9.  

 W punkcie tym Pan Przewodniczący stwierdził, iż porządek obrad został wyczerpany  

i zamknął XXII sesję Rady Gminy Secemin. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:        Przewodniczący  

Anna Kraszewska            Rady Gminy Secemin 

               /-/ mgr Bogdan Wasik 

 

 

 

 


